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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 5 

Förbättra stig på Farstaängen i Farsta 

Svar på medborgarförslag 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på ett medborgar-

förslag om att förbättra stig på Farstaängen i Farsta. 

 

Ärendet 

I ett medborgarförslag föreslår Love Svensson att gång- och cykelvägen som går över 

Farstängen, över kullen bakom Knatteborgens förskola, ska få en ny dragning. Samma 

förslag har lämnats in tidigare och behandlades då av nämnden i april 2014. Svensson 

hänvisar till den reservation som Socialdemokraterna lämnade då om en förbättring av 

stigen.  

 

Förvaltningen instämmer i att nuvarande gång- och cykelväg utanför förskolan Knatte-

borgens entré inte har en bra sträckning. En ny cykelväg skulle dock sannolikt bli en 

kortsiktig lösning eftersom Farsta står inför stora förändringar med expansion av bostäder, 

förskolor, arbetsplatser, service och förändring av grönstråk inom projektet Tyngdpunkt 

Farsta. Investeringen skulle inte heller kunna finansieras inom 2015 års budget.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2015-04-27. 

Dnr 1.2.4-154/2015 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

 

  


